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Pan
Wojciech Saługa
Marszałek Województwa Śląskiego

Urząd Marszałkowski 
Województwa Śląskiego1

ul. J. Ligonia 46
40-037 Katowice

Szanowny Panie Marszałku,

W nawiązaniu do odpowiedzi2 Wicemarszałka Województwa Śląskiego na wystąpienie pokontrolne 
sygn. LKA 410.1.10.2024 z 25 marca 2024 r., sporządzone po kontroli P/24/001 pt. „Wykonanie 
budżetu państwa w 2023 r. – wykorzystanie dotacji celowej z budżetu państwa na zadanie z zakresu 
administracji rządowej dotyczące organizowania, finansowania i zapewnienia warunków do 
odbywania przez lekarzy stażu podyplomowego”, Najwyższa Izba Kontroli Delegatura w Katowicach 
prosi o przedłożenie do dnia 11 kwietnia 2025 r. informacji dotyczącej sposobu i efektów realizacji 
uwag i wniosku pokontrolnego, a w szczególności: 

 Czy w związku z pismem Departamentu Nadzoru Podmiotów Leczniczych i Ochrony 
Zdrowia Urzędu Marszałkowskiego3 nr NZ-SP-ZS.9052.1.2024, NZ-SP.KW-00172/24 z 27 
maja 2024 r. skierowanym do Wydziału Zdrowia Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
w Katowicach został zwiększony budżet na 2024 r. w związku z podwyżką zasadniczego 
wynagrodzenia miesięcznego lekarzy i lekarzy dentystów? 

 Czy Urząd Wojewódzki w odpowiedzi na pismo Departamentu NZ nr NZ-SP-ZS.9052.2.2024, 
NZ-SP.KW-00207/24 z 14 czerwca 2024 r. zwrócił 5% kwoty uzyskanej z tytułu odsetek za 
2023 r. na rachunku bankowym od środków dotacji otrzymanej od Wojewody Śląskiego na 
sfinansowanie stażu podyplomowego lekarzy i lekarzy dentystów?

 Czy w 2024 r. Urząd Marszałkowski pobrał na dochody własne Województwa Śląskiego 5,0% 
kwoty uzyskanej z tytułu odsetek na rachunku bankowym od środków dotacji otrzymanej 

1 Dalej: Urząd Marszałkowski
2 Pismo o sygn. OR-OL.1710.2.2024 OR-OL.KW-00107/24 z 21 czerwca 2024 r.
3 Dalej: Departament NZ.
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od Wojewody Śląskiego na sfinansowanie stażu podyplomowego lekarzy i lekarzy 
dentystów? Jeśli nie to proszę wyjaśnić dlaczego?

 Czy Urząd Marszałkowski otrzymał odpowiedź od Ministra Finansów na pismo nr FN-
RB.300.1.2024, FN-RB.KW-00007/24 z 23 kwietnia 2024 r., ponowione pismem nr FN-
RB.300.1.2024, FN-RB-KW-0010/24 z 7 czerwca 2024 r.?

Uprzejmie proszę o dołączenie do odpowiedzi uwierzytelnionych kserokopii odpowiedzi 
udzielonych przez Wojewodę Śląskiego i Ministra Finansów na ww. pisma Urzędu 
Marszałkowskiego oraz ewentualną dalszą korespondencję i inne dokumenty istotne 
w przedmiotowej sprawie.

z wyrazami szacunku,

p.o. Dyrektor Delegatury
Delegatura w Katowicach

Marcin Wesoły
/podpisano elektronicznie/

Otrzymują:

1. Adresat
2. Kopia a/a
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